
BogU, bn'odiilp, hryıh göüjajjğin u;n epb n ıfln ollıın
ÖnU Sa*U hnth, anün atlınBig o!hı," ıtı,

^84?n, 
o! voan rin volnıtı4brrrıJra, tıAühii)," eni4uara,

Bo!I9 gliyl b,J,, uaaıiro*gonln, a,$ııa onu,Inıılıı,nn

Annnnl* aa,pX ÜilflrfinlprDuaaİnl br,ilraou,

baauulnııırw dıııanm, diliguon""

SELÇ|KLER BELED|YE BAŞKANI
o§MAİ{ çAı(AR

KATEGoRi
BEİJ,E BEİİDİYEERİ

Eıf
L

İ,o,L yon€TirnL€R

ı proİeödtiııi ^J

\l

uıÜn qere

uİrvticıln

I



beldemizin turizm alanında gelişim göster-
mesi hem de yerel kalkınmanın sağlanması
açısından oldukça önemli bir proje. Bu pro-
jenin hayata geçirilmesi ve uygulanması aşa-
malarında emeği geçen herkese Özkürtün
halkı adına teşekkür ediyorum."

.. "İlıtlyaç Duyutan Her Alanda Hizmet
Urettik"

Başta yol ve ulaşım sorunları olmak üzere
üst yapıda Özkürtün'ün çehresini değiştire-
cek yatırımlar gerçekleştirdiklerini kaydeden
Aynur Zorlu Kaya, yapılan çalışmalarla hem
beldenin yol ve ulaşım sorunlarını ortadan
kaldırdıklarını hem de beldenin daha güzel
bir görünüme kavuşturduklarını ifade etti.
Zorlu bir coğrafyada olmalarına rağmen im-
kanlar dahilinde ekip arkadaşları ile birlikte
özverili bir şekilde çalışı^
rini kaydeden Başkan /
yapım, asfalt|ama, onar

-'i rd ürdü kle-
ı Kaya, yol
'arı, beton

yol yapımı için genişletme çalışmaları ve be-
ton yol çalışmaları 9erçekleştirdiklerini be-
lirterek, "Yayla yol larının iyi leştirilmesi konu-
sunda başlattığımız çalışmaları tamamlayıp
bu yollarımızı daha kullanışlı hale getirdik.
Onem verdiğimiz bir diğer çalışmamız kap-
samında Süme Mahallemizdeki 3 km yolda
asfa lt ça l ışması gerçekleşti rd i k. Bu n u n yan ı n-
da yine Süme ve Karaçukur Mahallelerimiz-
de başlatılan beton yol çalışmalarımızı da
tamamlayarak halkımızın hizmetine sunduk."
dedi.

Yol ve betonlama çalışmalarının yanında
belde de ihtiyaç duyulan diğer alanlarda da
önemli çalışmalar gerçekleştirdiklerini kay-
deden Belediye Başkanı Aynur Zorlu Kaya,
bu çalışmalardan bazı|arını ise şu şekilde sı-
raladı: "Belde merkezimizde gerçekleştirdi-
ğimiz LED aydınlatma çalışmalarını tamam-
layarak hem enerji tasarrufu yaptık hem de
beldemize daha güzel bir görünüm kazan-

dırdık. Belde merkezinde bulunan lavabola-
rın yenilenme çalışması bitmiştir. Girişimle-
rimiz sonucu Belde merkezine 1 adet ziraat
bankası ATM'si kurulmasını sağladık. Karaçu-
kur mahallemizde yapılan ek su çalışmaları
başlamıştır çalışmalar tüm hızıyla devam et-
mektedir. Beldemizde çocuk oyun parkı ve
çevre d üzen l eme ça l ışma la rı gerçekleşti rd i k.
Belde genelinde bulunan duraklarımızın ye-
nilenmesi konusunda çalışmalar yaptık."
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Selçikler Belediye Başkanı Osman Çaka1

dergimiz tarafından bu yıl altıncısı düzenle-
nen Yılın Yerel Yöneticileri Belirleniyor anket
çalışması kapsamında belde belediyeIeri
kategorisinde Yılın Yerel Yöneticisi seçildi.
Selçikler Belediye Başkanı Osman Çakar,
Hacılar Belediyesi Kültür Merkezi'nde dü-
zenlenen ödültöreninde ödülünü, Genel ya-
yın Yönetmenimiz Mehmet Oğuz'un elinden
aldı. Selçikler Belediye Başkanı Osman Ça-
kar sahnede yaptığı açıklamada "Böyle bir

ödüle.layık görüldüğüm için çok mutlu ol-
dum. Odülü Selçikler halkı adına aldım. Bizi
oyları ile seçen, oy veren tüm vatandaşları-
mıza teşekkür ediyorum. Böyle bir etkinlik
yapan Anadolu Yerel Yönetimler Dergisi'ni
kutluyorum. Bu tür ödüller bize şevk veriyor,
heyecan veriyor. Bu heyecanla hizmetlerimiz
artarak devam edecektir." Açıklamasında bu-
lundu. Ödül töreni sonrası dergimize değer-
lendirmelerde bulunan Selçikler Belediye
Başkanı Osman Çaka1 yaptığı açıklamada

ise "Belediyecilik alanında önemli bir kaynak
olan Anadolu Yerel Yönetimler Dergisi tara-
fından böyle bir ödüle layık görülmek onur
verici bir durum. Ben 6 dönemdir belediye
başkanıyım. Bu benim aldığım Z. Ödı;l. Oaha
öncede lzmir'de böyle bir tören düzenlen-
mişti. Bu gün buradaki atmosfer gerçekten
heyecan verici. Çok canlı ve çok güzel bir
program oldu. Öncelikle bu programı dü-
zenleyen Anadolu Yerel yönetimler Dergisi
yönetici ve çalışanlarını kutluyor ve teşek-
kürlerimi sunuyorum. Bu tür organizasyon-
lar ve ödüller bizi daha çok çalışmaya, daha
dikkatli olmaya ve işimize biraz daha özen
göstermemize vesile oluyor. Çünkü beklen-
ti ve sorumluluklarınız artıyor. Biz yıllardır
şehrimize ve insanımıza hizmet ederken
zaten hizmet çıtasını hep daha yukarıları
taşımaya gayret gösteriyoruz. Bu anlamda
bu tür ödüller bunu da tetikleyip daha iyi
ve daha gÜzel hİzmetlerin ortaya çıkma-
sını sağlıyor. Buna vesile olduğunuz için
sizlere ayrıca teşekkür ediyorum. İnşallah
bu tür güzel organizasyonlarınız artarak
devam eder." şeklinde konuştu. 1922'de
belde olan Selçikler'in ilk belediye baş-
kanı olarak göreve başlayan ve o tarihten
günümüze kesintisiz olarak bu görevi sür-
düren Osman Çakar, Başkanlıkta çeyrek
asra merdiven dayadı. Köy oIarak devral-
dığı Selçikler'de gerçekleştirdiği hizmet ve
projelerle Selçikler'i geliştiren ve modern
bir şehir görünümü kazandıran Çakar, ka-
zandığı bu ödülle bu alandaki başarısınıda
taçlandırmış oldu.
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sELçİKLER BELEDıYE5| GENEL HİzMET PRoJELERi

Göreve başIadığı günden bu yana büyük bir özveri ile hizmet eden ve halkın takdirini kazanarak 6 dönem üst üste seÇim
kazanan eeıİaıye aİşkanı osmİn çakaİ, Selçikler ve Selçikler halkı için ellerinden gelenin en iyisini yapmaya ÇalıŞtıklarını söYledi.

Selçikler tarihinin ilk ve tek belediye baş-
kanı olan Osman çakar, Türkiye tarihine de
üst üste en çok seçim kazanan belde bele-
diye başkanı olarak geçti. 2 6in 18 nüfuslu
beldede 5 dönem belediye başkanlığı yap-
manın zor olduğunu, fakat kendisinin her
seçimde oyunu artırdığını bildiren Çaka1 so-
runlarının çözümünde halkın isteklerinin ön
planda tutarak hareket ettiklerini kaydede-
rek, "Ben halktan biriyim. Beldenin sorunla-
rı sadece başkan olarak koltukta oturmakla
çözülmüyor. 1992 yılından itibaren beldede
başkanlık yapıyorum, gerektiğinde itfaiye
ekibiyle yan9ın söndürüyorum, gerektiğin-
de de cenaze yıkıyorum. Acıda da mutluluk-
ta da hep ben varım. Siyasi görüşü ne olursa
olsun halkımız bana teveccüh gösteriyor.
Ben de onların güvenlerini sarsmadan göre-
vimi yerine getiriyorum." diye konuştu.

Belediyede 6 memu1 4 işçi olmak üzere
kadrolu 10 çalışanın bulunduğunu, bunun
dışında inşaat işlerinde dışarıdan takviye al-
dıklarını dile getiren Çakar, ciddi bir borçla-
rının da bulunmadığını, bütçeleri doğrultu-
sunda yatırım ve harcama yaptıklarını ifade
etti. Yıllardır hizmet ettiği Selçikler'de yaşam
standartlarını gerçekleştirdiği yatırımlarla
her geçen gün biraz daha yükselten Bele-
diye Başkanı Osman Çakar, Selçikler'i de
ülkemizin örnek gösterilen modern beldele-
rinden biri haline getirdi. Beldede 24 yıl bo-
yunca ihtiyaç duyulan her alanda hizmetler
ürettiklerini belirten Başkan Çaka1 gerçek-
leştirdikleri hizmetlerden bazılarını ise şöyle
sıraladı:

. Son 10 yıl içerisinde beldeye 4O0 bin

metre kare parke taşı döşedik.

Kanalizasyon, içme suyu gibi altyapı so-
runlarını çözdük. Alt yapı sorunumuz yok.

Beldede her yol, her sokak parke taşı ile
döşendi. Hangi partiyi desteklerse des-
teklesin, kime oy verirse versin evinin ka-
pısına kadar parke taşı döşedik.

2012 yılında halkımızın hizmetine sunu-
lan yarı olimpik açık yüzme havuzumuz
gençlerimizin çocuklarımızın boş zaman-
larında spor yapmaları ve kötü alışkanlık-
lardan uzak durmaları için yapılmıştır.

Belediye kabristanlığımız yeniden düzen-
lendi.
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, Araç parkımızı 9üçlendirme çalışmaları-
mız kapsamında belediye araç p;rkımıza
yeni araç|ar kazandırdık.

Cumhuriyet meydanı düzenlenerek Ata-
türk büstü yerleştirdik.

Belde girişimizi düzenledik.

|,:!l:.," yanI s|ra paklar ve sosyal yaşamalanları ile halkımızın vakit 9eçireceğialanlar oluşturduk.

Şeh.it Aziz Güneş Caddesi ve Atatürk Cad-oes.| 
..uzerine yo| kenarlarına halkımızınotobüs beklerken ihtiyacı 

"lan l O aaeİbekIeme kulübeleri yeİleştirilJi.

Selçikler'in simgesi olacak saat kulesi inşaa-tına başladık. Çalışmalarımı. aur". 
"a'İl}.

|::ib:.,,, Çayır Sokak mevkiinde bulu-nan tutbol sahasın sentetik çi; İJ ;"y;
911:=r,yrillesi için Spor ıoto Teşkilat Bas-xanıı9ı taratından projemize maddi a;a

yapılmak üzere protokol imzalanmıştır.

. Okul bahçesine yapmış olduğumuz 300
seyirci kapasiteli kapalı sporİalonumuz
ta.mamlanmıştır. Mesai saatleri içerisinde
öğrencilerimize mesai saatleri d,r;J;halkımızahizmetedecektir -'Y"'vv

. |., yıl geleneksel olarak düzenlediğimiz
Sebaste Antik Kenti Tı;mülı;slerİn;İ;;_
tı m etkin l iği nin 4.'sü n ü gerçetıeşiirJiı<l' 

"

. İki cami inşa ettik.

. 
9T .p9ı. salonu ile 800 kişi|ik kapalı dü-
ğün salonu yaptık.

, 
!eni.caminin çevre düzenlemesi vaoılrJıCaminh bahçesine çlç"l. lİliÜl]"6";:
çam ağaçları dikildi. «ll,,ll a","n ĞİlJtaşı kaplaması yapıldı.

"Yapmak istediğimiz Çok Şey Var'.

Selçikler'de öncelikli sorunları çözüme

kavuşturduklarını belirten Belediye Başkanı
Osman Çaka1 aciliyet gerektiren bir sorun-
larının olmadığını ama beldenin gelişmesi
için yapmak istedikleri çok şeyin o"larlrn,
söyledi. Halkın yapılan hl.metlerden au"rJr]
gu memnuniyetin kendisini onurlandırdİöını

[1de, şden Be.ıediye Başkanı o.;;; ç.İ;;,z+ Yı)olr, !!Ptığı gibi yine güzel projeler y6-pıp Selçikler' i geliştirmey" d"u..'"a"lu
gını soyledi. Selçikler için ihtiyaç aryrl.n ,eyapılması 9ereken ne varsa onu yapmava
ça l.ı ştı k l a rı n ı söy| eye n Ba ş ka n Ç.'l..ı. İl rlurrı urrldeki dönemd" a" .yn, şekildl ç;İ,;;; 

'"'
sürdüreceklerini beıiı
bi, ö;;;l;, ;;; 

" 
;i J:l"j;,:f "il,?L i fyaşam kalitesini artıracak, d.t; y";;;,İ,; ;;;belde oluşturmak istiv

d,,; ; ;;;;;; i;; ij,l:,":.':; ;f: :,j;İ::
şam alanları oluşturmayı h"J;;İ;;.r;. ;J;;
,?^rİ:'?Oly" ,binası yapac ağız, ayrıca belde-
.l: ç,. tutbol sahası yup.."g,r. 

.Sir.rl, 
i1.1!lve çevre beldelerinde 

"rr"l 
"ut,1.1unİ;#ji]

gl blr arıtma tesisi var.
suyu tarlmda kuıı.n-.?'İdan çlkan temiz
H 

" 
ı ı.,".,,, n i"]#:;;' o:İ:,İ:[ J"TjT i'J::ya devam edeceğiz.'' deoi.
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